
Hej Politikere. 

Angående det kommende lovforslag vedrørende stramninger omkring brugen af e-cigaretter burde 

man undersøge om der er større skade ved at dampe end eks. Ved brug af de af sundhedsstyrelsens 

godkendte inhalatorer, jeg har personligt prøvet begge dele samt ligeledes røget og er ikke i tvivl 

om hvad der er bedst for mit helbred og jeg foretrækker klart at dampe, der får jeg ikke hovedpine 

af for meget nikotin eller skader mig selv og mine omgivelser med røg, hvis det bliver forbudt må 

jeg tilbage til smøgerne eller overtræde loven, men hvorfor ikke kontrollere produkterne istedet og 

sælge dem som de andre tobaks afvænnings produkter der er på markedet, til nu har der efter min 

overbevisning ikke været noget større pres på sundhedsvæsenet grundet damp, men tænk på hvad 

der er blevet sparet ved at de pågældende personer ikke har røget, kom med nogle godkendte 

produkter istedet bare for at forbyde og optrappe jagten af de forhændværende rygere der bare vil 

være gode ved deres helbred.  
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